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SAKSLISTE ÅRSMØTE 
1. Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

 
2. Valg av møteleder 

 
3. Valg av referent 

 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

 
5. Godkjenne forretningsorden 

 
6. Godkjenning av innkalling 

 
7. Godkjenning av sakslisten 

 
8. Behandle hovedstyrets årsmelding og gruppenes årsmeldinger 

 
9. Behandle følgende: 

9.1. Regnskapet for 2024 TOTAL 
1. NIL admin 
2. NIL håndball 
3. NIL håndball Elite 
4. NIL fotball 
5. NIL innebandy 

9.2. Kontrollkomiteen’s beretning 
9.3. Revisjonsberetning 

 
10. Behandle innkomne forslag og saker. 

10.1. Hovedstyret: Strategiplan 2025-2029 

10.2. Hovedstyret: Styrkerom 2025 

10.3. Hovedstyret: Opprette Handbak gruppe i NIL 

10.4. Hovedstyret: Opprettelse av vedtekter, Alle-med fond. 

10.5. Harald U. Rygg, Preben Pedersen og Ole Mjåtveit: 

1. Medlemsavgift til trenere 

2. Sammenslåing av medlemskontingent og treningsavgift 

3. Justering 25/75-regel dugnad og gåver 

4. Engasjere ekstern regnskapsfører 

5. Kvartalsrapportering 
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6. %-vi fordeling av sponsorkontrakter 

7. 5 % av omsetning avsettes til anlegg, vedlikehold og investering.  

 
11. Fastsette medlemskontingent for 2026 

 
12. Vedta budsjett 2025 

 
13. Behandle idrettslaget organisasjonsplan 

 
14. Foreta valg 

14.1. Valgkomiteens innstilling: 
(hovedstyret, gruppestyrer, andre utvalg, kontrollkomitee) 

14.2. Hovedstyrets innstilling for valgkomite 
 

15. Hovudstyrets innsatspokal 
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FORRETNINGSORDEN FOR ÅRSMØTE NÆRBØ IL 
 
Pkt. 1 
 
Årsmøtet ledes av valgt møteleder.  

Pkt. 2 

Årsmøtet velger referent/ protokollfører. Protokollen skal underskrives av valgte 
medlemmer senest 2 uker etter årsmøtet. 

Pkt. 3 

Ingen medlemmer må gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. Med unntak av 
innledningsforedrag settes taletiden til 5 min. første gang og 2 min. andre og tredje gang. 
Medlemmer som forlanger ordet til forretningsorden har 1 (ett) min. taletid. Ønsker 
medlemmer å delta i debatten, rekkes hånden i været slik at møteleder/sekretariat kan 
oppdatere talerlisten. 

Pkt. 4 

Møteleder kan forkorte taletiden, samt sette strek for inntegnede talere etter behov.  

Pkt. 5 

Alle vedtak og valg avgjøres med alminnelig flertall, bortsett fra de unntak NIFs og 
idrettslagets lover fastsetter. Alle valg der det foreligger flere enn ett forslag foregår 
skriftlig eller om det stilles krav om det. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene 
regnes ikke som avgitt. Øvrige avstemminger foregår med håndsopprekking. 

Pkt.6 

Forslag og vedtak føres inn i protokollen med antall avgitte stemmer for og imot, samt 
hvem som har hatt ordet i saken. 

Pkt. 7 

Eventuelle forslag som fremmes under årsmøtet, må leveres møtelederen skriftlig og 
være underskrevet med medlemmets navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står 
på saklisten. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake, og nye forslag kan ikke fremmes, 
etter at strek er satt eller at saken er tatt opp til votering. 
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SAK 8 – HOVEDSTYRETS ÅRSMELDING FOR 2024 

Hovedstyret har hatt følgende sammensetning: 

Leiar: Trond Lode 
Nestleiar: Linda Johansen Vigre 
Økonomileiar: Gry Lea Knutsen 
Barneidrettsansvarlig: Torgeir Erfjord 
Leiar fotball: Harald Ulriksen Rygg (til medio august) 
 Lena Kvitvær (fungerende frå august til 13. november)  
 Morten Nærland (frå 13. november) 
Leiar håndball:  Trond Knutsen  
Leiar innebandy: Viktor Andersson  

 
Vararepresentant,fotball:  Lena Kvitvær  
Vararepresentant,håndball:   Linda Synnøve Larsen 
Vararepresentant, innebandy:  Kristian Skårland  

 
Møteverksemd 

 
Hovedstyret har gjennomført 11 ordinære styremøter og 3 ekstraordinære styremøter. 

Tilsette i Nærbø IL 
 

Dagleg leiar 100 % stilling, marknadsansvarleg 100% stilling (tom sept.), 
administrasjonsmedarbeidar 80% stilling, sport- og breiddeansvarleg (midlertidig 
stilling, frå august) og lærling 100% stilling. 

 
Medlemmer 

Nærbø IL hadde 1192 betalande medlemmer.  
 

Alderstrinn 0-5 6-12 13-19 20+ Totalt 

Fotball  372 165 118 655 

Håndball  360 230 136 726 

Innebandy  45 18 32 95 

Mosjon     7 

Seniorsport og treningsrommet     41 

Støttemedlemmer/inaktive     77 

Medlemmer totalt  492 323 377      = 1192 
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Aktivitet i Nærbø Idrettslag  

Året har vore prega av stor aktivitet, slik det skal vera – i alle grupper, utval og komiteer; håndball, 
fotball, innebandy, toddlarar, brukarar av styrkerom og basisrom, pensjonistgjengen og 
onsdagsgjengen. Mykje bra kampaktiviteter og kamparrangement, både i handballhallane, 
fotballbanane og på Bø skule når innebandyen har heimekamp. Det å lage liv og røre rundt kamp 
arrangementa er kjekt både for spelarar og publikum.    

Me har lansert ny breiddedrakt med Risa som hovudsponsor på drakta, og fleire 
samarbeidspartnarar som teikna seg for å bidra økonomisk på den. Me presenterte drakta på 
kick-off for haustsesongen, samt på eit barnearrangement i kantina og kontorlokala til Risa utpå 
hausten.  

 

 

Styret valte å satse på ein konsert som fellesdugnad i 2024, og ba arrangementskomiteen om å 
ta utfordringa. Det baud seg ein moglegheit å arrangere Vassendgutane-konsert, med Dalane 
Event som arrangør. Det vart selt ca. 1.400 billettar, men ansvars- og risikofordelinga gjorde at 
NIL fekk dårleg betalt for arrangementet. Netto overskot var på kr. 110.000,-. Tilbakemeldingane 
har vore at det er ein type dugnad å føretrekke.  

Hausten 2024 lanserte me ny internett-side. Denne har eit vakkert ytre, og me skal jobbe vidare 
med innhaldet i 2025. Når det gjeld informasjons- og kommunikasjonsarbeid generelt, så har 
NIL eit stort forbetringspotensial. Det skal me ha fokus på framover.  

Seafood TV (for TV2) var på besøk i Sparebanken Vest arena for å lage to episodar av «Boksen», 
som er eit konkurransedrive reality-program. Eit program i ishallen, og eit i håndballhallen. NIL 
klarte å mobilisere «full-hall-stemning» med hjelp frå fleire skuler som stilte som publikum.   

Me investerte i nytt kassasystem i kiosken på tampen av året. Det gamle systemet gikk ut på dato 
(kravde oppgradering), og me hadde eit ønske/behov for å kunne hente ut betre rapportar frå 
omsetninga. No kan me gjera betre analyser av omsetnad, vareutval og priser, og dermed ta 
betre beslutningar for å betre tilbodet.  
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Lokalsamfunn - samfunnsansvar 

NIL har igjen meldt seg for innsats i 17. mai komiteen, etter nokre år uten deltaking.  

Me har saman med Sparebanken Vest (gave til arrangementet) bidratt til å skape liv i sentrum 
under Nærbødagene. Det gjeld både aktivitet og konkurransar på dagtid, med rekruttlaget i 
håndball i spissen, og teltfesten på kvelden. Samarbeidet med Sparebanken Vest har òg bidrege 
til nytt styrkerom for Åna kretsfengsel.  

«Alle med»-fondet har blitt brukt meir i 2024 enn tidlegare år. Fondet skal vera ei låg-terskel 
nødløysing for å finansiere barn si deltaking i Nærbø Idrettslag. Me fekk søknad om, og innvilga, 
økonomisk støtte for totalt kr. 266.000,- Me fekk kr. 150.000,- i støtte til å dekke utgiftene. 
Midlane kom frå Sparebankstiftelen SR-Bank, og frå BUF-dir. Styret har vedteke nye vedtekter, 
med anonymt fondsstyre. Det skal ikkje tildelast støtte dersom det ikkje er midler igjen i fondet.  

Barneidrett 

Styret og administrasjonen arbeider aktivt for at all aktivitet som vert drive i regi av Nærbø 
idrettslag vert organisert og gjennomført i henhold til gjeldande regelverk for barneidretten. 
Barneidrettsansvarlig har hatt fokus på at alle med verv i NIL, det vere seg trenarar/oppmenn og 
andre, skal vere kjende med reglane for barneidretten, og har difor deltake på møter for 
trenarar/oppmenn i fotballgruppa og håndballgruppa, med fokus på Barneidretts-
bestemmelsane.  
 

Det er jevnleg dialog mellom NIL og integreringsansvarlig «Alle med i Hå», for å sikre deltaking for 
vanskeligstilte grupper. Barneidrettsansvarlig i styret har også delteke som sparringspartner for 
Arbeidsutvalget med handsamling av saker vedrørande barneidrettsreglementet. I samarbeid 
med integreringsansvarlig i Hå kommune, ble det hausten 2024 gjennomført innsamling av brukt 
treningsutstyr og klede, for bruk til vankelegstilte barn. 

 

Lørdagstoddlerne 

Lørdagstoddlerne har arrangert et lågterskeltilbod for dei 
minste siden starten i 2012. Det drives på dugnad, og sidan 
starten har det vore fleire engasjerte vaksne som har bidratt til 
å holde tilbudet i gang. I dag er vi seks sjefstoddlere som 
møtes kl 08.00 annan kvar lørdag for å rigge til i Nærbøhallen 
og SPV hallen. Her er det lek og moro for barn i alderen 0-6 år, 
alltid i følge med foreldre eller andre voksne. Sjølv om 
målgruppa er barn i alderen 0-6 år, så er søsken i alle aldre 
velkomne. Vi har fleire besteforeldre, tanter og onkler og eldre 
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søsken som tek med seg barn for å leke hos oss, og vi har Toddlere fra Egersund i sør til 
Stavanger i nord som kommer for å leke hos oss. 

Fokuset vårt er på lek som bidrar til sanse-motorisk utvikling, å skape tilhørighet i idrettslaget, og 
å bygge et nettverk for både foreldre og barn i nærområdet. Et prinsipp for oss er også at vi ikkje 
har auka prisen for å delta, det kostar fortsatt 20 kr pr.barn. Dette gjer vi fordi vi ønsker at det skal 
være mogleg for alle å delta – sjølv om nokon har 5 barn og andre har 2.  

Vi har om lag 100 barn med oss kvar gong.  

Vi håper at lørdagstoddlerne bidrar til rekruttering til Nærbø Idrettslag ved at vi skaper et trygt 
miljø for de minste, og dermed bidrar til at foreldrene erfarer at det er positivt å være en del av 
miljøet i loen. Vi får ofte tilbakemeldingar frå foreldre som er tilflyttarar at det har bidratt til å 
bygge et nettverk for dei og deira barn. Vi erfarer også at når foreldre og barn møtes på denne 
måten skapes en tryggheit i at vi kjenner kvarandre og passer på kvarandre og kverandres barn i 
lokalmiljøet – noko vi meiner bidrar positivt ikkje bare til fellesskap og samhold i idrettslaget, 
men også i lokalmiljøet. 

Vi er takknemlege for godt samarbeid med administrasjonen, som tar seg av det administrative 
også for oss. Utstyr har vi avlåst i et eige rom i SPV arena, og vi har som regel at vi ikkje låner ut 
dette til nokon. Dette har å gjera med at utstyret er svært kostbart, og vi er avhengige av 
sponsorer for å kunne vedlikehalde og kjøpe nytt utstyr. Vi får ikkje midler fra idrettslaget til drift, 
og samler i hovedsak sponsorer sjølv eller søker på tilskuddsordninger i samarbeid med 
administrasjonen. 

Kontaktperson: Tonje V. Hetlelid, mob: 48435449, tonjevarhaug@live.com. 

 

  

https://www.facebook.com/toddlerne
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Strategiplan 

Styret har gjennomført ein prosess for å utarbeide eit utkast til strategiplan for årsmøtet. Her 
inviterte me alle med tillitsverv (ikkje trenere), tilsette i administrasjonen og seniortrenarane 
(ingen av dei deltok) til å delta på ei strategisamling på garden til Bjørn Risa på Heskestad. Me 
fekk profesjonell hjelp frå Norges Idrettsforbund og Rogaland Idrettskrets til å dra oss gjennom 
prosessen. Me var ca. 25 stk. som deltok på samlinga, og det var både ei produktiv og sosial økt. 
Me sette ned ein redaksjonskomité som i etterkant forberedte og gjennomførte ei 
spørjeundersøking, som fekk særs god oppslutning. Redaksjonskomiteen har skrive utkastet til 
strategiplan som ligg føre for handsaming i årsmøtet. Takk til Kathrine Nese, Jan Magnus Jansen 
og Synnøve Veien.  

Medlem i NIL 

Fakturering og oppfølging av medlemskontingent, treningsavgifter og eigenandelar var tema på 
årsmøtet i fjor. Derfor tok styret grep på første styremøtet for å få dette arbeidet inn i et nytt og 
betre spor, og vedtok nye rutinar for oppfølging. Dette har likevel svikta igjen. Grunna dårleg 
oppfølging og dårleg rapportering frå det gamle systemet, er det ikke mulig å skille mellom 
medlemskontingent, treningsavgift og eigenandeler, men målt mot budsjett vart samla 
inntektssvikt fra Sportz kr. 224.000- .  

Styret fekk anbefaling om å bytte ut medlemssystemet, sidan dette var gammalt og tungvint å 
arbeida med. Me valte å bytte til Hoopit ved nyttår, men med testverter i alle gruppene som var 
med å justere innkøyring i løpet av hausten. Det nye medlemssystemet ser lovande ut, men det 
krevst nokre justeringar. Pr. 12.3.25 har me 1295 brukarar, og 1019 som har betalt kontingent for 
2025. 

 

Sjølv om me har nytt system må det være ei god samhandling mellom administrasjon og 
lagleiarar. Nå trengs inga manuell førebuing fra administrasjonen si side. Ajourføring kan gjerast 
av lagledere undervegs, når ein speler slutter/melder seg ut. Det er lettere for lagledere å gjera 
purrejobben i egne lag, sidan dei vil ha oppdatert info om kven som ikkje har betalt på sitt lag. 

Det er kritisk viktig at innkreving av medlemskontingent, treningsavgifter og eigenandelar 
fungerer. Dei siste åra har handteringa vore så dårleg at det har gått utover motivasjonen til 
lagleiarane for å følge opp, og moralen til medlemmane for å gjera opp for seg.  

Det er særs viktig for Nærbø Idrettslag at alle involverte betaler medlemskontingenten sin. Det 
gjeld både spelarane, trenere, frivillige i andre verv, foreldre og besteforeldre, samt 
støttemedlemmer av alle kategoriar. Styret har drøfta eit arbeid for å gjera det meir attraktivt å 
vera medlem i NIL, utover det å vera stolt medlem av vårt eige idrettslag. Me har etterlyst 
engasjement frå organisasjonen til å bidra i eit medlemsutval. Styret kjem til å følgje dette opp. 

 

https://www.hoopit.io/
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Organisasjon 

Det vart vedteken ein ny lov for Nærbø Idrettslag på ekstra ordinært årsmøte den 13. november. 
Her vart også ny organisasjonsplan vedtatt. I denne vart det bestemt at me døyper om dei 
sportslege utvala til gruppestyrer. Me bestemte at me vel inn sekretær i alle gruppestyra, slik at 
NIL kan styrke strukturen for møteaktiviteten i gruppestyra, spesielt med tanke på innkalling, 
sakliste og skriving av referat som kan publiserast. I tillegg vart det innført årlege møter for 
gruppene. Desse skal gjennomførast i veke 8, som førebuing til årsmøtet i NIL.  

Me har starta arbeidet med ei klubbhandbok. Her har me fått hjelp av Egil Ø Nærland til å rigge 
strukturen. Nå gjenstår det å fylle innhaldet, og det er hovudsakeleg eit arbeid for gruppene 
framover. Klubbhandboka skal vera ein plass der ein finn all aktuell og relevant informasjon om 
NIL. 

Administrasjon 

Det har vore 100% utskifting av administrasjonen sidan sist årsmøte. Det er nok ikkje mogleg å 
peike på éin årsak til den store utskiftinga.  

Status i dag er at Janne Stavnheim starta som administrasjons medarbeidar frå august 2024, i 
80% stilling. Henrik Grønvik starta i eitt års engasjement fra august 2024, som sport- og breidde 
ansvarleg, 100%. Kasper Wiig Eide starta i februar 2025 som salssjef mot sponsormarknaden, 
100 %. Ida Martinussen er tilsett som ny dagleg leder. Ho vart presentert for idrettslaget på 
heimekamp i Sparebanken Vest arena den 2. mars. Ho begynner 100% frå 1. juni 25. 

Desse stillingane utgjer 3,8 årsverk.   
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Økonomi 

Årsresultatet er prega både av inntektssvikt og høgare kostnader på mange felt. Det enda med eit 
negativt årsresultatet på kr. 179.712,-. Omsetninga fell litt mindre enn budsjettert og enda på ca. 
23 mill. Inntektssvikta skuldast mellom anna negative avvik i høve budsjett på 
medlemsinntekter, dugnadsinntekter, handballskule, scoringsklubb, billettinntekter på 
heimekampar og sal i kiosk. For 2025 budsjetterer me nøkternt, men likevel vil det krevje stor 
innsats å nå inntektsmåla.  

Nærbø Idrettslag har ein regnskapsmodell med tilfeldig fordeling av inntekter. Det er 
budsjettstyring som gjeld, med mykje midlar ståande igjen i hovudorg./admin -  både inntekter 
og utgifter. Modellen er ikkje konsekvent på den måten at den overfører eit meir eller mindre 
tilfeldig sponsorbeløp til gruppene. Men har ingen fordeling av fellesutgifter. Dette er ein enkel 
styringsmodell, men gir ikkje god oversikt. Modellen bør evaluerast.  

Nærbø Idrettslag har hatt dårlig oppfølging av sjukemeldinger blant spelarar. Dette har vore ei 
eiga sak for hovudstyret, der hovudstyret har gjort eit konkret vedtak med nye rutinar. Nye rutinar 
gjer at Nærbø IL får lik handtering som etablert praksis i andre klubber. 

 

   

Marknadsarbeid 

Me opplever god stemning blant våre samarbeidspartnarar. Kasper Wiig Eide har kome godt i 
gang, og rapporterer at han har vore i kontakt med alle som ikkje hadde fått reforhandla avtalane 
sine ved nyttår. Ikkje alle har fått anledning til å signere ny avtale, nokre må ta ein pause i 
samarbeidet, og fleire aukar si støtte til Nærbø Idrettslag. Me har respekt for alle støttespelarar 
sine behov, og er takknemlege for alle bidrag – både store og små!  

Samla for 2024 oppnådde me budsjettmål for inntekter frå sponsorar, men med mindre enn 
budsjettert på kontantbidrag, og høgare på barter-avtaler. Me har stagnert på ca. 10 MNOK i 
omsetnad, for tredje år på rad. Me må gjera ein innsats for å auke marknadsverdien vår.  

Me ønsker å stadig forbetre samhandlinga i sponsornettverket, og skape meirverdi for våre 
samarbeidspartnarar som deltek i sponsornettverket. Sjekk www.nilmarked.no 

http://www.nilmarked.no/
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Anlegg 

Året har vore prega av bygging av fotballhall. Oppstarten var i mars, og det har vore god 
mobilisering av dugnadsinnsats i heile prosessen. Det var omfattande rekkefølgekrav knytt til 
prosjektet, og dei er gjennomført med eit godt samarbeid med Hå Kommune.  

 

Prosjektet støtte på nokre problem undervegs. Grunnforholda var dårlegare enn antatt. Her stilte 
bønder opp i fleire omgangar og køyrte vekk dei dårlege massane. Ei lysmast vart dulta borti med 
ei gravemaskin, og måtte takast ned for reparasjon. Denne er allereie reparert. Kunstgrasbanen 
(øvre) vart køyrt spor i, i forbindelse med legging av kunstgras inni fotballhallen. Det vart brukt 
køyre plater, men mykje regn i forkant har nok gjort underlaget ekstra sårbart for skader. Her 
venter vi på rette vêrforhold til å gjennomføre reparasjonar.  Jærentreprenørhallen vart opna 1. 
februar 2025, med en flott opningsdag som inkluderte ordfører, Nærbø skulekorps, 
legendekamp og mykje andre aktivitetar med god hjelp frå mange stolte sponsorar.  
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Legendelaget: Bak f.v: Lasse Aareskjold (lagleder), Dag Arild Hansen, Jonas Øvestad, Tor-Magne 
Ree, Ove Sør-Reime, Kai Tore Vatland, Geir Haugseng. 
Framme f.v: Erlend Kvia, Kåre Salte, Rune T. Mjåtveit, Ola Bjorheim, Jan Gunnar Eide og Morten 
Line. Ikkje på bildet: Svein Adler Hansen (oppmann) 
 

Framover må vi fokusere meir på anlegg. Det gjeld både investering og vedlikehald. Aktuelle 
prosjekt (i ikkje-prioritert rekkefølge):  

• Nytt styrkerom. 
• Fullføre området bak fotballhallen (grasbanen) med kunstgras og lys. 
• Oppgradere småbingar (kunstgras og og led-lys). 
• Utvide arena mot ungdomsskolen. Innfri arenakrav til Norsk topphåndball. 
• Vedlikehald garderobar. 
• Utvikle ishallen:   

o Nye Loen AS har sagt opp leigeavtalen med ishockeyklubben, men må levere 
istid til Hå kommune ihht avtale – minimum dette året. NIL må ta del i planlegging 
av framtidige bruk.  

Heilt sidan starten av leigeavtalen med Nærbø ishockeyklubb har det vore utfordrende for 
Nye Loen AS å få inn leigeinntektene ihht leigeavtalen. Etter mange purringer, møter og 
avklaringar har Nye Loen valt å sei opp leigeavtalen. På oppseiingstidspunktet skulda Nærbø 
Ishockeyklubb meir enn kr. 600.000,-. 
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SAK 8.1 ÅRSMELDING NÆRBØ IL, HÅNDBALL 2024 
Sportslig utvalg har bestått av følgende: 

Trond Knutsen  

Linda Synnøve Larsen 

Glenn Eriksen 

Harald Kvia 

Hilde Høiland 

Kathrine Nese 

Heine Topstad 

 

Sportslig utvalg har hatt 12 møter i 2024. 

 

De viktigste sakene for sportslig utvalg er å sikre nok trenere for klubbens lag, tilrettelegge for at 
laga får treningstider tildelt etter behov. Noe som kan være krevende med over 700 aktive 
spillere. Vi har påmeldte lag fra 6 år til senior på jente og guttesiden. Har 1 damelag i 3. div og 1 i 
4. div, på herresiden har vi 1 lag i eliteserien, 1 lag i 2. div og 1 lag i 4. div. Vi har i år også lag 
påmeldt i Hjerteligaen, som er tilrettelagt håndball. Nærbø har hatt gleden av å arrangere 
heimearrangement i Hjerteligaen.  Håndballgruppa har ca 20 aktive dommere, i tillegg har ca 30 
nye begynt på dommerutdanningen. 

Su arbeider også aktivt med inntektsbringende tiltak som dugnader,basar, romjulsfest,  salg, 
turnering og håndballskoler. For å trygge en god økonomi er det viktig å sikre at vi har gode 
system for innbetaling av treningsavgift og egenandeler.  2024 viser at vi ikkje er helt på plass her. 

 

Sportslig. 

 Nærbø sine lag gjør det godt i alle klasser. Vi har kvalifisert oss for nasjonale serier for både 
jenter 16, og gutter 16 og 18 år.  I sesongen 2024/25 har vi hatt samarbeid med Varhaug IL, Ålgård 
HK og Bryne HK på gutte og herresiden. 

For håndballen sitt flaggskip herrelaget opplevde vi ett godt 2024!  

6. plass i Rema 1000-ligaen 

Kvartfinale i sluttspillet 

Deltok også i Ehf European Cup, hvor vi røk ut i 2. runde. 
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Handballen har ca 750 aktive spillere, som er samme antallet som i 2023. 

Helle Leidland Reiestad, Tuva Lerbrekk Gausland, Torger Edland og Marius Olseth har 
representert Nærbø på yngre landslag.  

Trond Knutsen representerer Nærbø som styreleder i Norsk Topphåndball. 

Heine Topstad representerer Nærbø i NHF Region SørVest sin kontrollkomite. 

Flere av våre trenere har også oppgave som trenere i lokalt og regionalt utviklingsmiljø i 
håndballforbundet. 

 Vi ønsker å takke Anne Kathrine Edland for den utrolig viktige jobben som blir gjort for å 
rekruttere og følge opp våre dommere. Vi har i sesongen 2024/25 ikkje dommerkontakt i 
klubben, dette er svært uheldig om vi skal klare opprettholde og nå målet om antall dommere i 
klubben. 

Økonomi 

Økonomisk har 2024 vært ett krevende år. Det er tøft økonomisk å delta i forbundet sine serier, 
høye påmeldingsavgifter, geografisk stor spredning på kamper og en merker godt at reis og 
opphold har hatt en stor økning i pris.  Her henviser vi til økonomirapporter. 

Oppsummert 

Vi har en hverdag, med høg aktivitet med masse glede, men også store og små utfordringer.  Det 
er derfor utrolig viktig at vi utvikler oss på viktige områder som går på kommunikasjon og 
involvering. Skal vi lykkes som klubb må vi ha ett felles mål som alle våre frivillige står bak, og 
som blir vårt styringsverktøy i alt vi gjør. Her er det startet ett arbeid med ny strategiplan for 
Nærbø IL i forbindelse med ei samling på Heskestad høsten 2024. 

 Ønsker å takke alle våre frivillige for en formidabel innsats. Det gjelder alt fra sportslig utvalg, 
trenere, oppmenn, dugnadsansvarlige, de som har ansvar for arrangement, til alle de foreldre og 
spillere som alltid stiller opp når klubben trenger det.  
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SAK 8.2 ÅRSMELDING NÆRBØ IL, FOTBALL 2024 
Sportsleg utval i fotballen har i 2024 bestått av: 

Leiar:   Harald Ulriksen Rygg (Lena Kvitvær frå august til 13. november, Morten Nærland 
frå 13. november) 

Nestleiar/økonomi: Lena Kvitvær 

Materialforvaltar: Frida Kvitvær 

Synnøve Veien, Anders Lodden og Ole T. Mjåtveit 

 

Sparebanken Vest-serien 

Vi arrangerte Sparebanken Vest-serien 2024 med 315 lag (ungdom og senior). I skrivande stund 
er Sparebanken Vest-serien 2025 godt i gang, med 288 lag. I år har vi ikkje med seniorlag. Guro 
Søiland Lode og Morten Nærland er komt inn i komiteen for vinterserien, i tillegg til Synnøve 
Veien og Jan Reiestad. 

Herrelaget 

Jan Gunnar Eide var hovudtrenar for herrelaget, som akkurat berga plassen i 5. divisjon, i eit år 
med spesielt mange lag som rykte ned p.g.a. omleggingar i divisjonane. 

Vi prøvde å sette litt meir fokus på herrekampane i 2024, og hadde mellom anna to kampar der vi 
hadde utlodding og utdeling av is, og ein kamp der foreldre til spelarar var med og grilla. 

Herrelaget har vore med som trenarar og inspiratorar hos nokre av laga som har utmerka seg på 
tribunen under kamp.  

Alf Morten Skeie gikk bort i september etter lang tids kreftsjukdom. I den forbindelse vart 
kampen mellom Nærbø og Lye gjort til minnekamp. Alf Morten har gjort ein stor jobb for fotballen 
gjennom fleire tiår, og var aktiv rundt herrelaget så lenge helsa tillet det. Han var òg primus motor 
for vinterserien i ei årrekke.  

Følgende hedersbevisninger ble utdelt i slutten av sesongen: 

- Eirik Austad, 200 kamper 
- Leif Arne Brekke, 300 kamper 
- Erlend Kvia, 400 kamper 

Jakker til trenarane 

Før sommaren fekk alle trenarane som ville trenarjakker, forutsett at dei var medlemmer i 
idrettslaget. Dei kunne få regnjakke utan eigenandel, eller dei kunne få «coachjakke» mot å 
betale ein eigenandel. 
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Fotballhall 

I 2024 var det bygging av fotballhall som var i fokus. Dugnaden med å køyre vekk matjord starta i 
mars, og 1. februar 2025 hadde vi opningsfest. Det har blitt lagt ned rundt 3000 dugnadstimar i 
planlegging, klargjering og bygging av hallen, samt imøtekoming av rekkefølgekrav. 

Sal av gratulasjonskort 

Etter påske hadde vi sal av gratulasjonskort. To ulike pakkar, éin med barnemotiv og éin med 
konfirmasjons-/voksenmotiv. Vi selte godt halvparten av det som var bestilt inn (1000 pakkar). 

Trenar-/oppmannfest 

25. oktober var det trenar-/oppmannfest. 

Grasrottrenarkurs 

Vi arrangerte grasrottrenarkurs 1 på Nærbø i mars, i tillegg til at  mange tok fleire av kursa på 
Bryne tidlegare på året. 

 Strategisamling 

Synnøve Veien, Frida Kvitvær og Lena Kvitvær var med på strategisamling på Heskestad. 

Medlemmer 

Vi hadde 655 betalande medlemmer i 2024. 
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SAK 8.3 ÅRSMELDING NÆRBØ IL, INNEBANDY 2024 
 

Sportsleg  

 

Sesongen 24/25 har Nærbø IL igjen vore representert på seniornivå med 3 lag. Eitt lag i høgaste 
regionale serie (2. divisjon Sør-Rogaland), eitt lag i 3. divisjon og eitt lag i 4. divisjon. 
Seniortroppen, 16 år og oppover, har medlem frå Egersund i sør til Bryne i nord og har totalt 31 
lisensierte spelarar.  

Innebandyen har 5 treningsgrupper frå 1. trinn til seniornivå. Total medlemsmasse ligg på ca 100 
stykk. Det er 3 utdanna dommarar, men kun 1 som har dømt denne sesongen. I januar og 
november arrangerte innebandyen minirunde i Sparebanken Vest Arena, då respektive 170 og 
over 200 barn frå heile regionen spelte kampar.  

 

Økonomi  

 

I 2025 har innebandyen vore representert på fellesdugnad, sykkelvakt på Tour of Norway og 
Nordsjørittet. I tillegg har gruppa ansvar for kiosken ein dag i veka. Kalenderåret 2025 var eit 
positivt år økonomisk. 

 

Oppsummert  

 

Innebandyen har stabilisert seg i Nærbø IL. Målet er å fortsatt utvide idretten med fleire medlem, 
med spesielt fokus på dei som ikkje driv med organisert aktivitet frå før eller dei som vil drive på 
med idrett, men utan fokus på resultat og høg treningsmengde. Me vil fortsatt ha eit lågterskel-
tilbod for alle.  

 

Leiar Viktor Andersson  

Økonomiansvarleg Kristian Skårland  
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SAK 9 – REKNESKAP REVIDERT 
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SAK 9.1 REKNESKAP OG BUDSJETT, TOTAL 
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9.1.1. NIL admin 
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9.1.2. NIL håndball 
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9.1.3. NIL håndball Elite 
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9.1.4. NIL fotball 
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9.1.5. NIL innebandy 
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SAK 9.2 KONTROLLKOMITEENS BERETNING 
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SAK 9.3 UAVHENGIG REVISORS BERETNING 
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SAK 10 - INNKOMNE SAKER 
SAK 10.1 HOVUDSTYRET: STRATEGIPLAN 2025-2029 
 

Nærbø idrettslag 

Nærbø idrettslag skal legge til rette for idrett og fysisk aktivitet for alle aldrer,  nivåer, kjønn og 
funksjonsgrader. Nærbø idrettslag skal være en naturlig samfunnsaktør i bygda, og en 
selvskrevet samarbeidspartner for næringsliv og andre frivillige organisasjoner både på Nærbø 
og i nabobygdene.  

Visjon 

«Stolte øyeblikk!» skal prege all aktivitet, på alle nivåer, i Nærbø idrettslag. 

Suksesskriteriet for «Stolte øyeblikk» kan spenne fra samhold, fellesskap, mestring og utvikling til 
individuelle og kollektive prestasjoner. Samtidig skal «Stolte øyeblikk» fungere som en moderator 
for hvordan man skal opptre når man representerer, eller naturlig kan kobles til, Nærbø 
idrettslag. 

Verdier 

«Stolt, samlende og solid» er verdiene til Nærbø idrettslag. 

Nærbø idrettslag skal være en samlende arena i bygda, både som et fysisk møtested, men også 
som en kilde til felles stolthet. Stoltheten kan knytte seg til idrettsglede og sportslige 
prestasjoner så vel som aktiviteter og arrangementer, anlegg og tilbud på Nærbø. Vi skal ha et 
variert tilbud og være et møtested som blir forbundet med et sosialt og trygt miljø. 

Nærbø idrettslag skal være en solid og bærekraftig organisasjon med godt omdømme. Struktur, 
kvalitet og kunnskap skal kjennetegne organisasjonen. Nærbø idrettslag skal fremstå som et 
«vi». 

Strategiplan 2025 – 2029 

1. Organisasjon 

Første del av perioden skal brukes til å jobbe for en tydeligere struktur og rollefordeling i Nærbø 
idrettslag. Organisasjonsplan, sportsplaner, strategiplan og lover i organisasjonen må forankres, 
og justeres ved behov. 

 

2. Nærbø idrettslag skal fremstå et «vi» 

Nærbø idrettslag skal fremstå som ett idrettslag, på tvers av idretter, alder og nivå. Sammen skal 
vi legge til rette for at de som har lyst å drive med flere idretter kan gjøre det. 
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Tiltak for å få til dette: 

• Åpenhet rundt prosesser 
• Det skal etableres kommunikasjon og møtepunkt på tvers av idrettene 
• Det skal gjennomføres dugnader og arrangement på tvers av idrettene 
• Det skal føres referat fra alle relevante møter som skal gjøres tilgjengelig for hele 

organisasjonen 
• Vi skal heie på hverandre! 

 

3. Medlemmer 

Nærbø idrettslag skal øke rekrutteringen og hindre frafall blant medlemmene.  

Tiltak for å øke medlemstallet er bl.a. 

• Etablere rutiner for utsending av medlems- og treningsavgift, samt oppfølging av dette. 
• Utvikle Nærbø idrettslag som en sosial arena 
• Fokus på å ha det «jillt» 
• Legge til rette for at alle skal føle mestring og utvikling på trening og i kamp 
• Det skal vurderes om det er mulig å tilby et større aktivitetstilbud for barn under 

skolealder 
• Utvide/utnytte hallkapasitet 
• Utvikle styrkerommet 
• Vurdere nye idrettsgrener/aktivitetstilbud 
• Skadeforebygging 

 

4. Sosialt 

I Nærbø idrettslag er alle like viktige, og det skal legges til rette for å bygge et sterkt fellesskap 
innad i idrettslaget, på tvers av idretter, ferdigheter, alder og kjønn.   

Tiltak for å bygge fellesskap: 

• I Nærbø idrettslag er det ikke akseptert med mobbing og nedlatende eller rasistiske 
holdninger og kommentarer 

• I Nærbø idrettslag deler vi kunnskap og hjelper hverandre når vi kan 
• I Nærbø idrettslag har vi arrangement/treninger på tvers av alder og idretter 
• Det skal være stort fokus på det sosiale og å ha det «jillt» i Nærbø idrettslag 

 
 

5. Frivillige 

Nærbø idrettslag sin virksomhet er basert på frivillighet. Det er viktig at de frivillige opplever det 
som utviklende og meningsfylt å bidra, og at de får mulighet til å tilegne seg nødvendig 
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kompetansen for å løse sine respektive oppgaver. Administrasjonen, hovedstyret og 
gruppestyrer skal tilrettelegge for det skal enkelt og givende å være frivillige i Nærbø idrettslag.  

 

6. Kommunikasjon og informasjon 

Nærbø idrettslag skal jobbe for å forbedre kommunikasjonen internt i idrettslaget, men også ut 
mot tredjepart.  

Tiltak for å sikre bedring: 

• Utarbeide gode rollebeskrivelser og ansvarsmatrise 
• Fullmaktsmatrise  
• Utarbeide klubbhåndbok som er lett tilgjengelig på nett 
• Gjennomarbeidede og oppdaterte årshjul med frister for alle involverte 
• Etablere forum der sentrale personer i de ulike idrettene møtes 
• Klubbavis 

 

7. Anlegg 

Eksisterende anlegg skal ivaretas på en god måte. Det er viktig at alle som bruker anlegget har et 
eierforhold til det og passer på det. Det skal tidlig i strategiperioden bestemmes om det skal 
gjøres grep for endring eller utviding.  

For å utnytte eksisterende banekapasitet så godt som mulig blir det oppfordret til å vurdere: 

• alternative treningsformer som erstatning for halltrening 
• alternative hallflater i nærområdet 
• å utnytte «ukurante» treningstider som er ledige 
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SAK 10.2 HOVUDSTYRET: STYRKEROM 2025 
 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet ber styret om å realisere planer om oppgradering / utvidelse av styrkerom.    

 

Oppgradering av styrkerom 2025 

Det er fremma ynskjer om at Nærbø Idrettslag og Nye Loen AS vurderer å oppgradere 
styrkerommet i anlegget. Styret føreslår å prioritere dette for realisering i 2025. Vi har fått 
utarbeida nokre grovskisser og kostnadsoverslag på å oppgradere, og ta i bruk meir areal.  

Forslaget går ut på å flytte møterom bort i enden ved heisen, og på den måten frigjere større 
areal til å utvikle eit treningssenter. Løysinga for drift og bruk vert inspirert av modellen Varhaug 
IL og Vigrestad IK har for sine treningssenter.  

 

Rehabilitering/ombygging styrkerom  Tilbudssum  mva Inkl mva 
Jærmester Tilbud ombygging   kr         1 750 000   kr             437 500   kr           2 187 500  
NRE lys LYS, ifølge tilbud  kr             262 653   kr                65 663   kr               328 316  
ATA Utstyr, tilbud styrkerom1  kr             353 564   kr                88 391   kr               441 955  
ATA  Utstyr tilbud styrkerom2  kr             306 781   kr                76 695   kr               383 476  
ATA Utstyr tilbud funksjonell  kr             651 244   kr             162 811   kr               814 055  
Diverse Maling, vvs, møbler og uforutsett, 7%  kr             232 697   kr                58 174   kr               290 871  
  SUM  kr         3 556 938   kr             889 234   kr           4 446 172  

     
     
 Eksempel på finansiering     
 Gave gjensidige  kr             150 000    
 Tippmidler; 2x300.000  kr             600 000    
 Gaver  kr         2 000 000    
 Dugnad/egne midler  kr             806 938    

 

 

Teikninger / skisser vert presentert på årsmøtet. 
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SAK 10.3 HOVUDSTYRET: OPPRETTE HANDBAK GRUPPE I NIL 
Nærbø Idrettslag, håndbak (Jæren Håndbak) 

Forslag til vedtak:  

Nærbø Idrettslag oppretter egen håndbakgruppe. Gruppestyret må velges av årsmøtet, og 
organisasjonsplanen endres med å innarbeide Nærbø Idrettslag, håndbak.  
 
Årsmøtet endrer ikke på sammensetningen av hovedstyret (ikke egen representant fra 
håndbakgruppen). Lederen i gruppen rapporterer til hovedstyret. 
 
 
 
 

 

 
 

Jæren Håndbak 
Introduksjon til NIL  

Mitt navn er Mattias Skoglund og jeg er initiativtaker til Jæren Håndbak.  

Jeg vil se på muligheten for å starte opp handbak sammen med Nærbø IL, jeg tror at Nærbø IL 
kan være et bra sted å starte opp handbak da man allerede har god bredde i ulike idretter og her 
vil handbak passe godt inn.  

Jeg har 10 års erfaring med håndbaking i Sverige, dette mellom 1992-2002 etter dette har jeg 
bodd i utlandet (USA) og deretter flyttet til Norge og stiftet familie og føler nå at tiden er inne for å 
starte opp med håndbak igjen. Jeg tror det kan være et stort potensial for et veldig godt 
håndbakingsmiljø på Jæren med mange sterke bønder  

Armbryting er en sport for alle, den er rettet mot ungdom fra 13 år og oppover. 

Her får du sjansen til å måle styrken din, men det mange ikke vet er at det er 80% teknikk i 
håndbaken og lærer du det blir du umiddelbart bedre. Du konkurrerer i aldersgrupper og 
vektklasser, men alle trener sammen og du tilrettelegger treningen deretter. 

Både jenter og gutter er velkomne og vi kan også ordne med parabord hvis du sitter i rullestol. 
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• Mål og visjon 

Jeg ser for meg at det første året vil vi bygge opp en solid håndbakingskultur, vi vil trene 1-2 
ganger i uken og vi vil besøke andre klubber og trene med dem, dette er for at medlemmene skal 
få erfaring. Videre vil vi delta i konkurransen rundt om i landet og kanskje holde egne 
konkurranser senere. Klubben vil være en del av bryteforbundet i Norge. Jeg er overbevist om at 
vi vil oppdra en fremtidig norgesmester i håndbaking. 

 

• Organisering 

Mattias Skoglund - Leder av gruppestyret og hovedtrener. 

Justinas Juncys - Nestleder 

Max Arild Fjellheim - Sekretær 

 

• Økonomi 

Norges håndbakførbund låner ut 3 handbakbord gratis i inntil 5 år, så kan klubben kjøpe dem ut. 
Vi trenger et rom hvor vi kan gjennomføre opplæring og hvor bordene kan stå. Vi trenger 3 sett 
med stropper (for å binde hendene sammen under en kamp) disse koster 100 NOK/hver. 
Magnesium for bedre grep 

Jeg ser for meg et budsjettår 1 på 30 000 NOK. Dette er for et eventuelt kjøp av 1 ekstra bord 10 
000 NOK. Når vi går på konkurranser synes jeg at deltakerne bør ha joggebukse, jakke og en 
konkurranse-tshirt som de låner av klubben. Jeg ønsker også at den blir bestilt i t-skjorte og 
hettegenser med logo som meldmemmerne kan kjøpe til en god pris. 

 

• Trening og fasiliteter 

Opplæringen skal foregå i Nærbø ILs egnede lokaler, det er viktig at de håndstekte bordene kan 
plasseres i rommet når trening ikke foregår.  

Trening 1-2 ganger per uke, f.eks mandag 18-20 torsdag 18-20. Treningene er åpne for gutter og 
jenter fra 13 år og oppover. Deltakere mellom 13-15 år må ha en forelder ved starten og en 
godkjenning fra forelderen for å bli medlem. 

• Rekruttering og markedsføring 

Rekruttering skjer på sosiale medier som facebook, instagram. Jeg har også blitt kontaktet av 
Jærbladet som ønsker å fikse noe rundt dette så det blir en veldig god reklame for virksomheten. 

Jeg har allerede tenkt på å ta kontakt med ungdomsskoler og VGS for å se på et samarbeid for å 
presentere handbak for ungdommene. Håndbak Jæren bør ha en egen FB-side og et innlegg på 
Nærbø ILs nettsider.  
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Vi vil selvsagt vise oss frem for eksisterende medlemmer på Nærbø IL med åpen dag. Jeg ser 
også for meg å ha en demonstrasjon av håndbak på lokale arrangementer på Jæren. 

• Tilknytning till Norges bryterforbund 
Dette er et krav om at vi skal kunne låne bord gratis av Håndbakforbundet, alle som skal 
delta i konkurranser må også ha lisens, som man får fra bryteforbundet. 
Vi vil senere delta i både nasjonale og nordiske konkurranser når vi ser at vi er klare for 
det. Mulighetene for å arrangere egne konkurranser er der, og dette er noe vi vil se og lære 
senere.  

• Alternative treningsmetoder 

Det er mange muligheter for å trene musklene som man bruker i håndrygg, jeg har noen enklere 
metoder for å trene dette men her kan det være mulig å kjøpe utstyr/materialer som er tilpasset 
håndrygg. Dette er noe som kan ses på senere. 

 

Forslag til logo 

Håndbakmotiv ( se bilde) med Jæren øverst å hånbak under) se forslag. Her ønskar vi å få med 
ett motiv på Jæren med i logoen, feks ett jorde å en traktor som en del av bakrunden. 

Klær skal trykkes med Nærbø IL logo (bryst) å Jæren håndbak logo (bryst og rygg) se bilde som et 
forslag.  
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SAK 10.4 HOVUDSTYRET: OPPRETTELSE AV VEDTEKTER, ALLE-MED 
FOND. 
 
Forslag til vedtak: 
Vedtekter vedtas.  

 
VEDTEKTER – «Nærbø IL ALLE-MED FOND» 
 

§1 NAVN OG FORMÅL 

Fondets navn er «Nærbø IL Alle-med fond». 

Fondets formål er å gi barn og ungdom som er medlemmer i Nærbø IL mulighet til å 
delta på aktiviteter sammen med laget sitt som en ellers ikke ville kunne delta på 
grunnet private økonomiske forhold. Støtten kan også gå dekke mer enn deltakeravgift 
og overnatting. 

 

§2 FONDETS STØRRELSE og plassering 

Det tilstrebes at fondet ved årets start er på 50.000,-. Disse midlene kan benyttes til 
det aktuelle formålet i løpet av kalenderåret.  

 

§3 BRUK AV FONDET 

Fondet kan benyttes av barn og ungdommer som er medlemmer av Nærbø IL inntil fylte 
18 år. Fondsstyret prioriterer mellom søknader/henvendelser dersom det blir 
nødvendig ut fra de økonomiske rammene som foreligger.  

Det bør være lav terskel for å kontakte fondet via administrasjonen dersom det er 
medlemmer som vurderes å ha behov for å benytte økonomisk støtte. 
Administrasjonen kan kontaktes av trenere, foresatte eller spilleren selv, som 
videreformidler søknader til fondsstyret.  

Idrettslaget bør på egnet måte informere om fondet samt mulighet for å søke om støtte 
til kontingent via kommunen, utstyrsordning og støtte ordninger fra NAV på egnet måte 
via idrettslagets kommunikasjonskanaler. 

Midlene til fondet bør prioriteres slik at man i størst mulig grad fremmer deltakelse i 
barne- og ungdomsidrett og kan tildeles et bredt spekter av aktiviteter, Eksempler kan 
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være cuper, treningsleir eller sosiale samlinger for laget. Kontingent kan også dekkes, 
men det bør tilstrebes at det betales av støtte via kommune eller NAV.  

Fondet bør prioritere støtte som er nødvendig for lokal aktivitet og engasjement fremfor 
arrangement som innebærer lange reiser eller andre kostnadsdrivende element. 

Støttebeløpet betales som hovedregel ikke ut til medlemmet eller til den / de foresatte, 
men betales ut ved at kostnaden til medlemskontingent / lisens eller egenandel ikke 
kreves inn av medlemmet, men anses som betalt med det beløpet som er gitt i støtte. 
Eventuelt utsyr kjøpes primært av idrettslaget. 

Ingen kan motta støtte for mer enn kr 5.000 per år. 

Det er en forutsetning for å få støtte at medlemmet eller medlemmets foresatte har 
deltatt på dugnader i klubben som klubben har bedt dem om, i løpet av de siste 12 
månedene før søknaden er sendt. 

 

§4 ANSVARLIGHET 

Hovedstyret i Nærbø IL er ansvarlig for fondet. Drift av fondet er av styret delegert til 
eget fondsstyre.  

 

§5 RESSURSER TIL FONDET 

Det tilstrebes at fondet har minst 50.000,- til rådighet ved årets start. Det forsøkes å 
søke eksterne midler til å fylle fondet.  

Støtte gis kun så lenge det er tilgjengelige midler i inkluderingsfondet som idrettslaget 
har til rådighet, med mindre Hovedstyret vedtar at ev. resterende omsøkte beløp blir 
dekket av Nærbø IL. 

Ansvarlig for å søke eksterne midler er fondets styre i samarbeid med administrasjonen 
i Nærbø IL. Gaver / tilskudd som gis til fondet skal ikke overføres til andre formål, men 
dersom det akkumuleres overskudd kan disse kun overføres til formålsrettede tiltak for 
inkludering i barne- og ungdomsidretten, etter skriftlig vedtak i hovedstyre.  

 

§6 FONDSSTYRE 

Fondsstyret består av to personer + representant fra administrasjonen. En 
representant fra hovedstyret skal alltid være representert i fondsstyret. Fondsstyret er 
utad anonymt.  
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§7 REVISOR 

Hovedstyre vil revidere fondsstyrets regnskap. 

 

§8 KONFIDENSIALITET 

Med bakgrunn i fondets formål og spesielle forhold, vil det være viktig med høy grad av 
konfidensialitet i saker som behandles. Ingen utenfor styret eller fondsstyret skal dele 
informasjon om personer uten at det er gitt særlig samtykke. 

§9 REGNSKAP OG KONTO 

Fondsstyret skal sørge for ordentlig og tilstrekkelig regnskapsførsel, og leverer 
regnskap til styret senest 1 måned før klubbens årsmøte. Regnskap vil ikke inneholde 
navn på personer. Det skal opprettes egen konto for fondet. 

 

§10 ENDRING AV VEDTEKTER 

Fondets vedtekter kan endres av hovedstyret i Nærbø IL. Vedtektene bør evalueres årlig 

 

§11 OPPLØSNING AV FONDET. 

Fondet kan oppløses etter vedtak i Nærbø IL sitt årsmøte. Evt. resterende midler i 
fondet blir benyttet til fondets opprinnelige formål administrert av hovedstyret i Nærbø 
IL. 
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SAK 10.5 FRÅ HARALD ULRIKSEN RYGG, PREBEN PEDERSEN OG 
OLE MJÅTVEIT 
Styret si innstilling i rødt. 

Sak 1; 

Trenere i Nærbø Idrettslag er frivillige som jobber dugnad, for at barn og unge skal ha et bra 
tilbud. De aller fleste av dem er også foreldre som betaler for barna sine og det samlede 
kostnadsbildet blir høyt. Som trener bør en ikke betale mer enn nødvendig for å gå dugnad.  

Medlemsavgift til trenere foreslås redusert fra 400 i 2025 til 100 kr i 2026. 

Med et anslag på 150 trenere, vil dette utgjøre 45 000 kroner i tapt medlemskontingent. Pengene 
foreslås dekket inn av sponsorbudsjettet til administrasjonen.  

(150 x 300 = 45000 ) 

 

Styret si behandling: Styret frarår å gå for dette forslaget. Det er pr. i dag 226 lagledere, så 
effekten er større. Me er inne i første året med kr 400 som medlemskontingent for lagledere og 
støttemedlemmer.  

 

Sak 2. 

Det koster å være medlem i Nærbø Idrettslag, sett opp mot naboklubbene koster det ganske 
mye. En 6 åring som spiller håndball og fotball koster på Nærbø 1700 i året, fordelt på 
medlemsavgift og 2 stk treningsavgifter.  

Hos våre nærmeste naboer betaler de en sum, samme hva barnet spiller 500 kroner. 

En 10 åring som spiller begge deler koster i Nærbø 1700, men hos våre naboer koster det en 
sum, 1000 kroner. 

Forslaget går ut på at treningsavgiftene og medlemsavgiften fjernes, en skal i Nærbø IL betale en 
pris for alt. Summen foreslås satt av årsmøtet hvert år. 

 

Følgende priser foreslås for året 2026; 

Barn 6 år – 500 kroner kontingent og trengingsavgift: håndball og fotball: 1400 (Klepp) 

Barn 7 – 13 år – 1000 kroner -------------------------------------- kr. 2250 (tom 12 år) (Klepp) 

Ungdom – 14 – 18 år – 1400 kroner ---------------------- kr. 3.050,- (fom 13 år) (Klepp) 

Aktiv voksen – 1800 kroner 
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Styret si innstilling: Styret frarår å gå for dette forslaget. Nærbø Idrettslag ligg balansert i prisnivå. 
Me er dyrere når me samanliknar sørover i Hå Kommune, og me er billigere når me samanlikner 
nordover. Prisen på treningsavgift vart bestemt av gruppene. For å skape endring må initiativet 
rettes til gruppestyrene.  

 

Sak 3; 

Nærbø Idrettslag praktiserer en regel/lov om at 25% av alle inntekter fra gaver, dugnader og 
sponsorinntekter skal tilfalle NIL. Det er blitt gjort forsøk på å få sett dokumentasjon på hva 
dette vedtaket faktisk innebærer, uten hell.  

Når regelen ble visstnok ble diskutert / vedtatt, var formålet at dette skulle gjelde lag i bredden 
som disse inntektene fra 25% regelen skulle gå til. Her var det flere lag som var flinke og sto på, 
skaffet inntekter til sitt lag, mens andre ikke klarte skaffe til veie de samme midlene. Tanken var 
at de 25% skulle være et solidarisk bidrag til de lagene som ikke klarte skaffe midler. Nå går alle 
disse kronene i det store sluket. 

Forslaget går som følger; Denne regelen / loven foreslås endret til 10%, og låses til formålet den 
var tiltenkt. Innkomne midler skal settes på egen konto som lag uten ekstra bevilgninger kan 
søke på om tilskudd. 

Disse midlene skal kun brukes på breddelag, hvor de med behov kan søke på tilskudd. 

Sum på denne konto skal rapporteres månedlig – eget punkt på hovedstyremøte referatet. 

Styrets innstilling: Styret frarår å gå for forslaget. Styret meiner at fordelingsnøkkelen kan endrast 
til 80/20.  

 

Sak 4; 

Grunnet mye rykter om økonomi i Nærbø Idrettslag, gjentatte forsøk på å få kommentarer og 
åpenhet fra hovedstyret angående økonomien uten hell, kombinert med noe som fremstår som 
dårlig økonomisk styring gir rom for skepsis til den økonomiske statusen.  

Resultat av dårlig økonomisk kontroll henvises til referatene fra hovedstyret, der det er senest 
30. september ble rapportert om overskudd i 2024, før dette endres til minus i desember.  

Interne overføringer er også gjort mellom gruppene, uten å ha grunnlag i budsjett og følgende 
årsmøtevedtak bak seg. Dette gjelder både for årene 2024 og 2023. 

I tillegg er det ingen som kan, eller vil, gi et konkret svar på hva de faktiske kostnadene for å ha et 
lag i eliten i Nærbø faktisk koster.  
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Som en organisasjon eid av medlemmene, må det være et absolutt krav at medlemmene faktisk 
kan stole på tallene, noe en nå pr i dag har sterke grunnet til å tvile på. Kostnader rundt elitelaget 
innebærer administrative kostnader, hallutgifter, sponsorutgifter etc. Andre inntekter er en 
omfattende inntektspost på budsjettet hos elitelaget i 2024, 900 000 kroner, noe som er en 
betydelig økning fra året før, hvor alt mulig kan stappes inn under denne kategorien. 

 

Forslaget går som følger; 

Nærbø Idrettslag skal engasjere en ekstern regnskapsfører til å gjennomgå regnskapet og 
hvordan dette har blitt ført for året 2024. Det skal da utarbeides en rapport som presenteres for 
alle klubbens medlemmer. Den skal både ta for seg tallene, men også måten regnskapet er ført 
på. 

Regnskapsfører må gjøre en faglig vurdering over hvilke kostnader som skal tillegges elitelaget. 
Listen skal også tilføres nødvendige kostnader til administrasjon, utgifter til hall, samt andre 
skjulte nødvendige kostander. 

Ref sak 4. Regnskapsfører skal også se på, og dokumentere, hvor mye penger elitelaget ikke har 
tilført resten av Idrettslaget, som NILs 25% regel sier, - gaver, sponsing, dugnad. Ingen vedtak 
kan vises til om noen lag har fått fritak fra kravet. 

Styrets innstilling: Styret frarår å gå for forslaget.  

Sak 5; 

Det foreslås å utarbeide kvartalsrapporter fra en regnskapsfører, som viser status hos 
idrettslaget gjennom året, noe som gjelder alle avdelinger. Rapporteringen som skjer nå er alt for 
mangelfull, og for å skape troverdighet hos medlemmer og sponsorer anbefales dette sterkt at 
må gjennomføres.  

Disse rapportene skal presenteres offentlig på idrettslagets nettside, samt idrettslagets offisielle 
Facebook side. 

 

Styrets innstilling: Styret frarår å gå for forslaget. Styret har i 2024 vedtatt å tertial-rapportere. Vi 
har ikke kommet godt i gang pga kapasitetsproblemer. Styret gjennomgår månedlige rapporter, 
og følger utviklingen tett.    

 

Sak 6; 

Nærbø Idrettslag har mange lojale sponsorer som bidrar med veldig mye gode inntekter. Men slik 
det er i dag kan en som tror han sponser barna ende opp med å betale for noe helt annet. 
Elitelaget tar i dag 60-70% av sponsorkronene, men ingen av utgiftene med å få inn disse 
midlene. For å gjøre det troverdig, at om en ønsker å sponse bredde, barn og unge, så skal han 
vite at pengene faktisk går til det formålet. 
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Forslaget går som følger; 

Sponsoravtaler som signeres fremover skal fordeles enten til bredde, elite eller begge. Om en 
sponsor ønsker å sponse begge grupper, skal dette fordeles med en gitt % i avtalen.  

Status på sponsormidlene skal tillegges kvartalsrapporten som et vedlegg, samt fremlegges 
som vedlegg til årsberetningen på årsmøtet. 

Sponsormidler tildelt en gruppe kan ikke brukes på en annen gruppe, med mindre årsmøtet gir 
vedtak om overføring. 

Kostnader forbundet med administrasjon rundt sponsorarbeid må tillegges den gruppen hvor 
avtalen gjøres. Det vil si at elite-laget må budsjettere med administrative utgifter regnet opp mot 
sponsorarbeid. 

 

Styrets innstilling: Styret frarår å gå for forslaget. 

 

Sak 7. 

Nye Loen er ikke ny lengre, tvert om. Mange deler av anlegget trenger sårt en oppgradering, men 
pr i dag går det meste til rent forbruk.  

Kampforholdene til de minste fotballspillerne våre som spiller i ballbingene er på grensen til 
flaue. Gresset i bingene er over 20 år gammelt, og det er streker i alle retninger. Ungene vet 
nesten ikke hvor de skal ta hverken kast eller corner fra. Lyskasterne virker heller ikke i disse 
bingene. Disse dårlige kampforholdene bidrar ikke akkurat til å rekruttere nye, eller holde på 
dagens fotballspillere i de minste årene.  

Når elitelaget spiller kamp på TV kan en skimte vannbøtter på gulvet fra tv-en når det regner, 
taket i hallen lekker. Himlingsplatene i Ståvå viser også tegn til vannlekkasje. 

Styrkerommet har et veldig sterkt behov for en oppgradering. 

En lysmast på øvre fotballbane ble uheldig skadet i mars 2024 under utgraving av fotballhallen. 
Nå er vi i mars 2025 og den er fortsatt ikke reparert og satt på plass. Fotballgruppen går inn i en 
ny sesong med 50% av kamp kapasiteten grunnet uforståelige prioriteringer, 1 år etter at uhellet 
skjedde. 

Andre deler av Nye Loen, f.eks taktekkingen nærmer seg også utløpstiden, så behovet er, og vil 
være stort i årene fremover. 

 

For å oppnå disse nødvendige midlene må alle grupper forholde seg til lovverket, budsjettene 
må være realistiske, og en må holde seg til budsjettene som er satt. Hovedstyret og 
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kontrollkomiteen må skjøtte sine oppgaver å følge opp at budsjetter er realistiske og at de 
holdes. 

 

Forslaget går som følger; 

 

5% av forårets samlede omsetning skal overføres til selskapet Nye Loen, og øremerkes 
vedlikehold og utvikling av dagens anlegg for å fremme aktivitet. Eventuell tribuneutvidelse skal 
ikke finansieres av disse midlene. Det bør budsjetteres med minimum 7% overskudd i 
idrettslaget, for oppnå et overskudd av 5% av fjorårets omsetning.  

Slik vil en oppnå et godt økonomisk fundament til å gjøre anlegget rystet for fremtiden, og skaper 
rom for vekst, både i aktivitet og antall medlemmer.  

For året 2024 var budsjetter omsetningen på 22,6 millioner, og om dette resultatet oppnås, skal 
det i 2025 settes av i overkant av 1,1 millioner til dette formålet.  

De av gruppene som eventuelt går med underskudd, må dekke inn underskuddet ved neste års 
budsjett, slik at en alltid vil oppnå overføringen på 5%. 

Styrets innstilling: Styret frarår å gå for forslaget.  

 

Harald Ulriksen Rygg 

Preben Pedersen 

Ole Mjåtveit 
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SAK 11 – FASTSETJE MEDLEMSKONTINGENT FOR 2026 
 

 

Forslag til vedtak:  

Medlemskontingenten 2026 
Ordinær medlem:  kr. 700,- 
Støttemedlem / leder: kr. 400,-  
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SAK 12 – VEDTA BUDSJETT 2025 
 

BUDSJETTET ER PRESENTERT MED REGNSKAP, FRÅ SIDE 28. 
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SAK 13 – BEHANDLE IDRETTSLAGETS ORGANISASJONSPLAN 
 

Forslag til vedtak: 

Følgende 3 endringer foreslås vedtekne i organisasjonsplanen.  

 

1. Under avsnittet «Kommunikasjon mellom hovedstyret og idrettens gruppestyre» 
er organisasjonsplanen feil: 

Feil tekst slettes: «…..Nestleder er vara for gruppeleder i 
hovedstyret.» 
 

2. Handbak arbeides inn i organisasjonsplanen ihht årmøtets vedtak. 
 

3. Forslag frå fotballstyret: 

 

Basert på diskusjon på fotballen sitt årlege møte 18. februar vil styret i fotballgruppa legge fram 
følgjande forslag til endring i organisasjonsplanen: 

  

Før overskrifta «Kommunikasjon mellom hovedstyret og idrettens gruppestyre» ynskjer vi å ha ei 
overskrift som heiter «Kommunikasjon mellom gruppestyrene». 

Under denne overskrifta ynskjer vi å ha med følgjande tekst: 

To ganger i året, før sesongstart fotball (mars) og før sesongstart håndball (september), skal det 
kalles inn til et felles møte der trenere/oppmenn for alle aldersbestemte lag i fotball og håndball 
er representert. Formålet med møtene er informasjonsutveksling og kommunikasjon mellom 
idrettene, for å legge til rette for at det er mulig å spille både fotball og håndball. 

Leder i fotballstyret har ansvar for å kalle inn til møtet i mars og leder i håndballstyret har ansvar 
for å kalle inn til møtet i september. 
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SAK 14 – FORETA VALG 
 

14. 1 Valgkomitèens innstilling: 
 

 

Valg 2025    

  IKKE PÅ VALG  
  GJENVALG/NY  
  medlem som følge av   
       
Gruppestyrer      
Verv Navn Status/Merknad År 
HÅNDBALL      
Leder Kathrine Nese Ny 1 år 
Økonomiansvarlig Annelill Vorland Ny 2 år 
Sekretær Hovedstyre gis fullmakt.  Ny 2 år 
FOTBALL      
Leder Morten Nærland  Gjenvalg 1 år 
Økonomiansvarlig Synnøve Veien  Ny 2 år 
Sekretær Lena Kvitvær Ny 2 år 
INNEBANDY      
Leder Viktor Anderson  Gjenvalg 1 år 
Økonomiansvarlig Kristian Skårland  Gjenvalg 2 år 
Sekretær Roy Inge Ueland Ny 2 år 
HÅNDBAK      

Leder Mattias Skoglund Ny 1 år 
Økonomiansvarlig Justinas Juncys  Ny 2 år 
Sekretær Max Arild Fjellheim Ny 2 år 
        

Hovedstyret    
Verv Navn Status /Merknad  
Leder Trond Lode Gjenvalg 1 år 
Nestleder Linda Johansen Vigre Ett år igjen  
Økonomileder Gry Knutsen  Gjenvalg 2 år 
Barneidrettsansvarlig Torgeir Erfjord Ett år igjen  
Leder håndballgruppa   ihht valg Gruppestyret  
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Leder fotballgruppa   ihht valg Gruppestyret  
Leder innebandygruppa   ihht valg Gruppestyret  
1. vararepresentant Petter Sirevåg Ny 2 år 
2. vararepresentant Ole Andre Håland Ny 1 år 
       
Arbeidsutvalg      
Verv Navn Status/Merknad  
Leder - Styreleder Trond Lode ihht valg hovedstyret  
Medlem - Nestleder Linda Johansen Vigre Ett år igjen  
Medlem - Økonomileder Gry Lea Knutsen ihht valg hovedstyret  
Ekstern  medlem Jon-Ingar Mæland Gjenvalg 2 år 
    
Økonomiutvalg    
Verv Navn Status/Merknad  
Leder - Økonomileder Gry Lea Knutsen ihht valg hovedstyre  
Medlem Daglig leder NIL    
Medlem - økonomi håndball Anne Lill V ihht valg gruppestyret  
Medlem - økonomi fotball Synnøve Veien ihht valg gruppestyret  
Medlem - økonomi 
innebandy Kristian Skårland ihht valg gruppestyret  
    
Kioskutvalg    
Verv Navn Status/Merknad  
Leder Elin Thaule Gjenvalg 2 år 
medlem  Lena Bjorheim  Gjenvalg 1.år 
medlem  Kiokutvalget/adm får fullmakt Ett år igjen  
       
Arrangementsutvalg      
Verv Navn Status  
Leder Lars Hognestad Ett år igjen  
medlem Rita Gerhardsen Solbakke Ett år igjen  
medlem Julie Søyland  Gjenvalg  1 år.  
       
Anleggsutvalg      
Verv Navn Status/Merknad  
Medlem Øyvind Olseth Ny 2 år 
Medlem Njål Gunnar Slettebø Ett år igjen  
Medlem Geir Inge Håland Ett år igjen  
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Kontrollkomite 
Verv Navn Status/Merknad  
Leder Trond Sunde  Ny 1 år 
Medlem Odd Jan Dyping  Ny 2 år 
Varamedlem Anne K Edland  Ny 2 år 
    
    
Hedersmerkekomiteen     
Leder Egil Ø  Ny 1.år 
Medlem Henrik Lode  Ny 2 år 
Medlem  Bergliot Gausland Aunet  Ny 2 år 
  IKKE PÅ VALG    
  GJENVALG/NY    
  medlem som følge av     
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14.2 Hovedstyrets innstilling for valgkomitèen. 

    
Valgkomite      
Leder Arild Gudmestad Gjenvalg 1 år 
Medlem    
Medlem    
Medlem Espen Terland Ett år igjen  
Medlem Siri Nærland Hognestad Ett år igjen  
Leder 3 medlemer 1 varamedlem    
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SAK 15 – HOVUDSTYRETS INNSATSPOKAL 
 

Hovudstyret deler ut innsatspokalen i møtet 
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